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Interpelacja nr 8 
w sprawie remontu chodnika wzdłuż ul. Aleja 11 listopada 

 
   Zwracam się z prośbą o podjęcie działań mających na celu remont chodnika wzdłuż drogi  
ul. Aleja 11 listopada, na odcinku od Aleja 11 listopada 5 do stacji Paliw ORLEN. 
  
Mieszkańcy zgłaszają, że chodnik jest w złym stanie technicznym, co stwarza zagrożenie dla pieszych. 
Powierzchnia jest nierówna i popękana, co utrudnia bezpieczne poruszanie się. 
  
Proszę o: 
1. Przeprowadzenie przeglądu technicznego chodnika na wskazanym odcinku. 
2. Przygotowanie planu remontowego obejmującego naprawę nawierzchni. 
3. Uwzględnienie kosztów remontu w najbliższym budżecie miasta. 
4. Określenie terminu rozpoczęcia i zakończenia prac remontowych. 
  
Remont chodnika znacząco poprawi bezpieczeństwo i komfort życia mieszkańców. 
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